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Těžko se píše článek ze čtyřhodinového jednání zastupitelstva, když na něm nejste. Pokud ale
na něm je a často a emotivně na něm vystupuje předseda redakční rady, neměly by se do něj
dostat faktické chyby. Zcela určitě zastupitel Rys neprohrál hlasování o svém protinávrhu na
snížení počtu zastupitelů v poměru 1:14. ale 2:13. Možná detail, možná ne. A zcela určitě
zastupitelstvo neposlalo ochráncům přírody na projekt Zelená cesta Mladou Boleslaví a
Kosmonosy 20000 Kč, ale jen 5000 Kč

  

Do zkratky z jednání se toho dost nedostalo, hlavní ale je, že se našla aspoň čtvrtina prostoru
na nekonečnou diskuzi o největším problému města, a to je dřívější parkování tajemníka na
místě vyhrazeném pro úřad.

  

A ještě jedno postesknutí: dávno již neplatí záměr předsedy redakční rady, že do těchto novin
politikaření nepatří. Jinak by se na druhé straně určitě neobjevilo vyjádření radního ing. Müllera
v podobě, v jaké je. Bohužel, jsme před volbami, a bude tedy hůř.

      

david.odnoha@seznam.cz

 1 / 1

mailto:david.odnoha@seznam.cz

